
 

 

Protokół 
z XLV sesji Rady Powiatu w Sandomierzu w dniu 3 września 2014 

roku. 
 
 Sesja odbyła się w Sali Konferencyjnej Starostwa Powiatowego                                   
– obrady rozpoczęto o godz. 10-tej. 
 
W Sesji uczestniczyło 19 radnych, dwóch radnych nieobecnych 
usprawiedliwionych (lista obecności w załączeniu). 
 
Ad.1 Obradom przewodniczył  Przewodniczący Rady Powiatu – Pan Tomasz 
Huk, a protokołowała Pani Urszula Surowiec – Główny Specjalista Biura 
Rady.  
 
Przewodniczący Rady Powiatu dokonał otwarcia obrad  XLV Sesji  
i przywitał przybyłych na sesję :  
 

1.  Otwarcie sesji. 
2.  Przyjęcie porządku obrad XLV sesji Rady Powiatu. 
3.  Przyjęcie protokołu z XLIV Sesji Rady Powiatu.  
4.  Sprawozdanie Przewodniczącego Zarządu z działalności Zarządu 

Powiatu. 
5. Informacja o przebiegu wykonania budżetu Powiatu 

Sandomierskiego za I półrocze 2014 r., informacji o kształtowaniu się 
wieloletniej prognozy finansowej, w tym o przebiegu realizacji 
przedsięwzięć oraz informacji o przebiegu wykonania planów 
finansowych Szpitala Specjalistycznego Ducha Świętego 
w Sandomierzu i Biura Wystaw Artystycznych w Sandomierzu za 
I półrocze 2014r. 

6. Rozpatrzenie projektów uchwał Rady Powiatu w sprawach: 
a)  wyrażenia zgody na zbycie niezabudowanych nieruchomości 
położonych w Sandomierzu stanowiących własność Powiatu 
Sandomierskiego 
b) zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 
Sandomierskiego    na lata 2014-2027. 
c) zmian w budżecie powiatu na 2014 r.  

7.  Interpelacje i zapytania. 
8. Sprawy różne.    
9. Zamknięcie obrad XLV Sesji Rady Powiatu w Sandomierzu.                      

 

 



Ad. 3  
Przewodniczący poinformował, że protokół z XLIV sesji Rady Powiatu 
zgodnie z art. 34 ust. 4 statutu powiatu sandomierskiego był wyłożony do 
publicznego wglądu w Biurze Rady, zapytał czy radni mają uwagi. 
Uwag nie było.  
Protokół XLIV sesji Rady Powiatu został przyjęty jednogłośnie.   

  
Ad. 4 
Przewodniczący poprosił Przewodniczącego Zarządu o przedstawienie 
sprawozdania z działalności Zarządu pomiędzy sesjami.  
 

  Starosta poinformował, że Zarząd Powiatu od ostatniej sesji odbył 
dwa posiedzenia, na których rozpatrywał między innymi Informację  o 
przebiegu wykonania budżetu za I półrocze oraz projekty uchwał, które są 
tematem dzisiejszej sesji. 
 
Zarząd przyjął również uchwały w sprawie powołania komisji 
egzaminacyjnych dla nauczycieli ubiegających się o awans na stopień 
nauczyciela mianowanego. W 2014 roku do egzaminu przystąpiło czterech 
nauczycieli z naszych szkół. Ponadto Zarząd przyjął uchwały w sprawie 
propozycji dyrektorów szkół w sprawie zawodów, w których będą  
kształcić Technika. 
 
W okresie między sesjami Zarząd uczestniczył w następujących 
wydarzeniach : 
 
W dniach 29-30 sierpnia 2014 roku Departament Polityki Regionalnej 
Urzędu Marszałkowskiego Województwa Świętokrzyskiego wspólnie ze 
Starostwem Powiatowym w Sandomierzu, zorganizowali konferencję pn. 
„Potencjał gospodarczy sektora przetwórstwa owocowo-warzywnego Ziemi 
Sandomierskiej". Patronat honorowy nad wydarzeniem objęli: Janusz 
Piechociński, Wicepremier, Minister Gospodarki oraz Marek Sawicki, 
Minister Rolnictwa i Rozwoju Wsi. 
Celem konferencji była promocja regionalnej produkcji owocowo-
warzywnej na rynkach zagranicznych oraz nawiązanie nowych, trwałych 
kontaktów handlowych na rynku owoców i warzyw. Do dyskusji zaproszeni 
zostali ambasadorowie Rosji, Ukrainy i Kazachstanu, Minister 
Infrastruktury i Rozwoju, Minister Gospodarki, Minister Rolnictwa i 
Rozwoju Wsi, marszałkowie województwa Polski Wschodniej, 
parlamentarzyści świętokrzyscy, starostowie oraz wójtowie gmin Ziemi 
Sandomierskiej. 
 



W dniu 31 sierpnia br. w siedzibie Gminy Samborzec odbyło się Powiatowe 
Święto Plonów 2014. 
 
W dniu 1 września br. odbyła się uroczystość 75 rocznicy wybuchu II wojny 
światowej. 
Starosta poinformował, że w dniu 7 września br. odbędą się Wojewódzkie 
Dożynki, w których weźmie udział delegacja z Powiatu. 
Poinformował również, że rozpoczęto rozmowy na temat konferencji na 
Białorusi w celu nawiązania kontaktów handlowych między innymi 
sprzedaży warzyw i owoców. Konferencja jest przygotowywana wspólnie z 
Urzędem Marszałkowskim. 
 
Przewodniczący zapytał, czy są pytania do Sprawozdania. Pytań nie było. 
Sprawozdanie zostało przyjęte. 
 
Ad. 5 
Przewodniczący poinformował, że kolejny punkt dotyczy przyjęcia   
Informacji  o przebiegu wykonania budżetu powiatu za I półrocze 2014 roku, 
informacji o kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej, w tym 
o przebiegu realizacji przedsięwzięć oraz informacji o przebiegu wykonania 
planów finansowych Szpitala Specjalistycznego Ducha Świętego 
w Sandomierzu i Biura Wystaw Artystycznych w Sandomierzu za I półrocze 
2014r. 
Poprosił  Przewodniczącego Komisji Budżetu i Finansów o przedstawienie 
opinii do Informacji. 
Przewodniczący poinformował, że opinia Komisji jest pozytywna. 
 
Przewodniczący poprosił Skarbnika Powiatu o omówienie Informacji. 
 
Pan Wojciech Wereszczyński przedstawił Informację o przebiegu 
wykonania budżetu Powiatu Sandomierskiego za I półrocze 2014 r., 
informację o kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej, w tym 
o przebiegu realizacji przedsięwzięć oraz informacji o przebiegu wykonania 
planów finansowych Szpitala Specjalistycznego Ducha Świętego 
w Sandomierzu i Biura Wystaw Artystycznych w Sandomierzu za I półrocze 
2014r. 
Poinformował, że plan dochodów w kwocie 76.772.981 zł został 
zrealizowany na łączną kwotę 37.395.904 zł, co stanowi 48,7% planu po 
zmianach. Plan dochodów zwiększył się o kwotę 776.227 zł. Zmniejszona 
została część oświatowa subwencji ogólnej o kwotę 1.723.170 zł, co 
wynikało ze zmniejszonej liczby uczniów szkół ponadgimnazjalnych. W 
trakcie I półrocza nie osiągnięto dochodów z tytułu sprzedaży działek oraz 



nie otrzymano zaplanowanych dotacji na zadania inwestycyjne na drogach. 
Nie było również wpływu środków na realizację inwestycji w ramach 
Szwajcarsko – Polskiego programu współpracy w DPS w Sandomierzu. 
Skarbnik poinformował, że ustalony plan wydatków w kwocie 77.299.065 
zł został zwiększony o pozyskane dodatkowo dochody oraz o wolne środki 
z lat ubiegłych i wynosił 80.884.973 zł. Plan wydatków został wykonany na 
łączną kwotę 35.333.477 zł, co stanowi 43,7% planu po zmianach. 
Wydatki bieżące stanowią 95,8% wykonania wydatków ogółem, a 4,2% to 
wydatki majątkowe. Plan wydatków bieżących został wykonany w 50,1%, 
natomiast majątkowych w 11,1 %. Wydatki związane z realizacją zadań 
statutowych obejmują m.in. prace geodezyjne, remonty obiektów, a 
płatności nastąpią po ich wykonaniu. Poza tym realizacja budżetu w I 
półroczu przebiegała proporcjonalnie do upływu czasu. 
 
Przewodniczący zapytał, czy są pytania. 
 
Pytań nie było. Informacja z wykonania budżetu powiatu za I półrocze 2014 
r. została przyjęta. 
 
Ad. 6 
a) Przewodniczący poprosił Przewodniczącego Komisji Rolnictwa, Ochrony 
Środowiska i Gospodarki Wodnej, Gospodarowania Mieniem Powiatowym, 
Geodezji, Kartografii  o przedstawienie opinii do projektu uchwały w 
sprawie wyrażenia zgody na zbycie niezabudowanych nieruchomości 
położonych w Sandomierzu stanowiących własność Powiatu 
Sandomierskiego. 
Przewodniczący poinformował, że opinia Komisji jest pozytywna. 
 
Przewodniczący poprosił zastępcę naczelnika Wydziału GN o omówienie 
projektu uchwały 
Pan Paweł Niedźwiedź  poinformował, że nieruchomości stały się zbędne 
powiatowi i zostały przeznaczone do zbycia w drodze przetargu w trybie 
przepisu art. 37 ust. 1 ustawy z dnia 21 sierpnia 1997 r. o gospodarce 
nieruchomościami (Dz. U. z 2014 r. poz. 518 z późn. zm.). Dochody ze 
sprzedaży przedmiotowych nieruchomości zasilą budżet Powiatu 
Sandomierskiego. 
Przewodniczący zapytał, czy są pytania. Pytań nie było. 
Przystąpiono do głosowania. Uchwała  Nr XLV/295/2014 sprawie 
wyrażenia zgody na zbycie niezabudowanych nieruchomości położonych w 
Sandomierzu stanowiących własność Powiatu Sandomierskiego została 
podjęta jednogłośnie. 
 



b)  Przewodniczący poprosił Przewodniczącego Komisji   Budżetu i 
Finansów o przedstawienie opinii do projektu uchwały w sprawie 
Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Sandomierskiego na lata 2014-
2027. 
 Przewodniczący poinformował, że opinia Komisji jest pozytywna. 
Przewodniczący zapytał, czy są pytania. Pytań nie było. 
Przystąpiono do głosowania. Uchwała Nr XLV/296/2014 w sprawie 
Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Sandomierskiego na lata 2014-
2027 została podjęta jednogłośnie. 
 
c) Przewodniczący poprosił   Przewodniczącego Komisji   Budżetu i 
Finansów   o przedstawienie opinii do projektu uchwały w sprawie zmian w 
budżecie powiatu na 2014 r. 
Przewodniczący poinformował, że opinia Komisja jest pozytywna. 
Przewodniczący zapytał, czy są pytania. Pytań nie było. 
Przystąpiono do głosowania. Uchwała  Nr XLV/297/2014  w sprawie zmian 
w budżecie powiatu na 2014 r. została podjęta jednogłośnie. 
 
Ad. 7 
Przewodniczący poprosił o składanie interpelacji i zapytań. 
 Radni nie złożyli interpelacji. 
 
Ad. 8 
Dyrektor szpitala poinformował o sytuacji finansowej jednostki. 
Powiedział, że w tej chwili sytuacja jest stabilna, ale zobowiązania 
wymagalne wynoszą ponad milion złotych. NFZ nie zapłacił za wszystkie 
zabiegi, a w szpitalu są już wykonywane zabiegi  na kręgosłupie i 
operowane są guzy mózgu. Zaplanowano wiele inwestycji w szpitalu, które 
muszą być wykonane w związku z zaleceniami straży pożarnej, sanepidu, a 
także w związku z powstających usterkami np. należy wykonać 
odwodnienie części budynku. Jest także odzew ze strony związków 
zawodowych w związku z podniesieniem wynagrodzenia przez szpital w 
Tarnobrzegu. Związki zwróciły się z prośbą o zwiększenie wynagrodzeń dla 
pielęgniarek, nie są zainteresowani tym, że może to zagrozić 
przekształceniem szpitala w spółkę. 
 
Radny Witold Stefaniak zapytał o pracę lekarzy w poradniach  
specjalistycznych. Dlaczego, jeżeli jest informacja, że lekarze przyjmują od 
godz. 10-tej, przychodzą do poradni dopiero od godz. 12-14-tej. 
Dyrektor Szpitala powiedział, że postara się dowiedź dlaczego tak jest. 
 
 



 
Ad. 9 
Wobec wyczerpania porządku Przewodniczący Rady zamknął obrady XLV  
sesji o godz. 10:30. 
 
Na tym protokół zakończono.  
     
Protokołowała:  
U. Surowiec         
 


